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Borgerrepræsentationen

BESLUTNINGSPROTOKOL
fra Ordinært møde torsdag den 29. november 2007

Nr. 18 BR 533/07. Kapitalbevilling til modernisering af 
botilbudet Sundbygård (blok B) 
Indstilling om,

at der gives en kapitalbevilling på 27,4 mio. 1.
kr. til modernisering og montering af 
botilbudet Sundbygård, blok B, så 47 et-
rums boliger omdannes til 27 to-rums boliger 
og 1 et-rums bolig,

at finansieringen delvist tilvejebringes ved at 2.
anvende 16,5 mio. kr. bevilget til 
modernisering af botilbud for psykisk syge og 
handicappe de i forbindelse med 
budgetaftalen for 2006 på bevillingsområdet 
"Voksne med særlige behov" funktion 
5.38.50.3, 

at Socialudvalget overfører de 16,5 mill. kr. i 3.
2007 fra bevillingsområdet "Voksne med 
særlige behov" funktion 5.38.50.3 til Kultur- 
og Fritidsudvalgets bevilling "Københavns 
Ejendomme, anlæg", funktion 5.38.50.3. 

at 1,9 mill. kr. af finansieringen på 10,9 mill. 4.
kr. i 2008 tilvejebringes fra Tryghedsplanen, 
bevillingsområdet "Voksne med særlige 
behov" funktion 5.38.50.3. at midlerne 
forbliver på samme bevilling og funktion.

at de resterende 9 mill. kr. i  2008 overføres 5.
fra psykiatriplanen, bevillingsområdet 
"Voksne med særlige behov" funktion 
5.38.50.1 til bevillingsområdet "Voksne med 
særlige behov" funktion 5.38.50.3. 
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Det bemærkes, at Socialudvalget tilbagefører 1,9 mill. kr. til 
Tryghedsplanen i 2009.

Det bemærkes, endvidere, at overførsel i 2008 af de resterende 9,9 
mill. kr. til Københavns Ejendomme håndteres i en 
omplaceringssag. Der resterer herefter 1 mill. kr. i 2008 på 
bevillingsområdet "Voksne med særlige behov" funktion 
5.38.50.3, som anvendes til montering.

Det forudsættes endeligt, at eventuelle merudgifter som følge af 
sagen afholdes inden for Socialudvalgets egen ramme.

(Socialudvalget)

Indstillingen blev godkendt uden afstemning.

Socialudvalget og Økonomiudvalget videreførte 
følgende protokolbemærkning fra 
udvalgsbehandlingen:
"Det er beklageligt, at de nye boliger har været så 
længe undervejs, og det tilkendegives at det er 
ønskeligt med mindre enheder. Dette vil blive drøftet 
i Socialudvalget."


